
Tilstede: Hjalte, Karl, Ulvers, Signe og Josef 
 
Forslag om at rykke sæsonen til den 15. Januar 

o Sekretæren kan komme i karambolage med månedskiftet og nytår, når der 
skal oprettes en ny sæson. Det er alt eller intet d. 01/01, og der er mulighed 
for fejl i oprettelsen, og der er ikke tid til at teste systemet før folk prøver at 
tilmelde sig. 

o Derfor foreslår jeg at vi rykker sæsonen, så den først slutter enten d. 05/01, 
10/01 eller 15/01.  
 
Bare så sekretariatet har en lille buffer til at sætte tingene i gang, uden at det 
laver rod I regnskabet.  

 
o Bestyrelsen har ikke noget i mod at rykke til 5/1, men vil gerne foreslå at 

sekretærene ser ind i at det ikke behøves, men at det hele kan sættes op 
inden, potentielt en procedure, hvis det er muligt.  

 
 

Lønstruktur i NKK 
• Kan det virkeligt passe at rutebyggere som de eneste skal have 210/t, mens vores 

resterende ansatte kun får 150/t? 
o Rutebyggere er mere fysisk krævende, samt der stilles højere forventninger til 

den type ansatte, end klubvært, sekretær og trænere.  
o Da NKK fik professionelle rutebyggere, var ønsket at være lønførende og 

skabe bedre vilkår for rutebyggere i DK, samt give mulighed for karrierer 
indenfor rutebyg.  

o Der ses ikke en forskel i typerne af job mellem klubvært, sekretærer og 
træner, derfor forslås det at disse tre grupper ansatte skal have en timeløn på 
160kr/t. Dette er vedtaget.  

• Anders fra begynder/letøvet holdet har spurgt om trænerne kan få forberedelsestid. 
På junior holdet får de 30 min per træning pr hold, ifølge regnearket. 

o Hvis juniortrænerne får forberedelsestid skal alle trænerne have 
forberedelsestid. Det vil være 30 min pr træning (ikke 30 min per træner).  

• Der skal laves kontrakter til trænerne - dette ser Josef, Ulver og Signe på. Signe 
laver tillægskontrakter til de allerede ansatte ifbm lønøgning.  
Yderligere skal trænerne inviteres til et møde, hvor de kan stille spørgsmål til 
ændringerne omkring ansættelse. Josef indkalder og Ulver deltager også. 
    

1. Status på Amager Bakke 
a. Vi har en samarbejdsaftale med DBKK, men hvad er aftalen helt præcist? 
b. Signe snakker med Nikolaj (DKLAF formand) om hvad vi i tidernes morgen 

aftalte. 



BaNanna medlemmer 
• Der står ikke noget i vores vedtægter, eller på hjemmesiden, om hvorvidt BaNanna 

medlemmer også er DKLAF medlemmer. 

• Det skal skrives på hjemmesiden at BaNanna medlemmer ikke lig NKK medlemmer 
og derved ikke med i DKLAF og DIF.  

 
Yoga i NKK 

• Der er ikke nogen der stopper yoga træner i at lave et frivilligt arrangement, hvor 
loungen kan sættes af til eventet. Men der kan ikke være et organiseret hold med 
betaling.  
 

Evt: 
- NBH spørger om vi kan lave en åbent hus i marts og en i april.  

- Ja så længe Josef vil afholde det, eller kan finde en anden til at stå for det.  
- NFS møde - hvem vil med og snakke med Søren og DKLAF? 

- Signe, Josef og Ulver deltager 
- Maks beløb og rammer for rutebyg kortet. 

- Signe laver nogle retningslinjer og sender til Headsetter. Yderligere skal maks 
beløb på kortet også videregives (30.000 pr dag).  

- Ikke til greb, lej af lift - alt der kan være faktura skal gøres igennem 
dette og sendes til sekretær.  

- Betalt frokost (tid) men ikke selve måltidet.  
- Landsholdet kan blive en del af klubben? 

- Nej.  
- Møde med Nikolaj om feedback fra medlemsundersøgelsen. 

- Josef opdatere præsentationen  
- Signe og Karl snakker med rutebyggere.  

- Repræsentantskabsmøde 6. april 9.30-16.00 i Korsør 
- Ulver vil gerne, hvis han ikke skal på skitur.  
- Hjalte vil gerne med, hvis Ulver ikke kommer med.  


